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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2015      § 43-61 
 

Tid: Tisdagen den 14 april  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-04-20 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

   

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande              Erik Odenlid  

Regina Kevius (M) vice ordförande              Nämndsekreterare 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Emil Johansson (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Kersti Ruthström tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Sophie Dahlberg utredare, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 
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§ 47 
Övriga anmälningsärenden 
 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

A. Anmälan av funktionshindersrådets protokoll 2015-03-05, dnr  

01.03/168/2015. 

B. Evenemangsplats Kungsträdgården, dnr 01.03/377/2015. 
C. Att tillgodose kulturvärden och utveckla stadsmiljön i områden av 

riksintressen Remiss från stadsbyggnadskontoret, dnr 311-1192-2014 

D. Granskningsrapport avseende Mossen Hockey AB, dnr 01.04/307/2015. 

E. Ishall på Kärrtorps IP – svar på skrivelse från Bajen Fans, dnr 412-97-2012.  

F. Skrivelse från Stockholms Fotbollsförbunds anläggningskommitté, dnr 

01.05/398/2015. 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande: Ärende § 47C 

 

Att tillgodose kulturvärdena och utveckla staden 

i områden av riksintresse för kulturmiljön. Remissvar. 

 

 

Mathias Mellgren (C) 

 

 

Ersättaryttrande  

 

Stadsbyggnadskontorets promemoria är en bra genomgång av stadens riksintressen för 

kulturmiljön och ett bra försök att finna ett förhållningssätt och en metodik för hur stadens 

nödvändiga utveckling ska kunna samsas med dessa intressen. 

 

Centerpartiet ser flera problem med riksintressena för kulturmiljön. 

 

Stadens arbete med planer och lov är föremål för demokratiska beslut av politiker som får 

bära ansvaret för sina beslut. Riksintressena för kulturmiljön bevakas på ett sätt som ibland 

gränsar till godtycke, av tjänstemän på länsstyrelsen. Dessa behöver inte stå till svars och ta 

debatten som beslutande politiker gör. 

 

Riksintressena är definierade på ett svepande sätt, vilket nödvändiggjort arbetet som mynnar 

ut i denna promemoria. Om stadens arbete verkligen leder till en ökad förutsägbarhet i dessa 

frågor återstår att se. 
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Det största problemet med riksintressena för kulturmiljön i Stockholm är att de tillför ett 

osäkerhetsmoment i stadens utveckling. Precis som Riksrevisionen påpekade 2013 försvårar 

systemet för kommuner att planera bostäder. Detta är mycket tydligt i Stockholm, i de delar 

som omfattas av riksintressena. Detta är inte vad Stockholm behöver. 

 

Centerpartiets inställning är, utöver att hela systemet med riksintressen bör ses över och 

riksintressena sållas, att detta ärende rimligen måste leda till att det blir lättare att bygga på 

höjden i Stockholm. Därför är flera av formuleringarna i promemorian bra. 

 

Vi önskar dock en ännu större tydlighet i frågan från stadens sida. Att bygga mer tätt är 

receptet för att bygga mer hållbart enligt all seriös miljö- och stadsforskning. På så sätt får vi 

mindre biltrafik och mer stadsliv. Att ha ett gammaldags system som konsekvent hindrar hög 

och tät bebyggelse i stadskärnan är därför mycket illa. 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 
 

 


